
2024D20840 LIJST VAN VRAGEN

De vaste commissie voor Financiën heeft over een brief van de Algemene
Rekenkamer inzake het verantwoordingsonderzoek 2023 bij het Ministerie
van Financiën en Nationale Schuld (IX) (Kamerstuk 36 560 IX, nr. 2) de
navolgende vragen ter beantwoording aan het kabinet voorgelegd.

De voorzitter van de commissie,
Tielen

Adjunct-griffier van de commissie,
Lips
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Nr Vraag

1 Wanneer zal de PDCA (Plan-Do-Check-Act)-cyclus voor misbruik en
oneigenlijk gebruik blijvend op voldoende niveau functioneren?

2 Hoe verhoudt het personeelstekort zich tot de 20,3 procent externe
inhuur?

3 Is het personeelstekort inclusief of exclusief de externe inhuur?
4 Biedt de 20,3 procent externe inhuur kansen voor het behalen van

de 22 procent reductie van de personeelskosten van de overheid?
5 Waaruit bestaat de flexibele schil van de Rijksoverheid, afgezien

van de externe inhuur?
6 Bij welke departementen is de externe inhuur lager dan tien

procent? Kan het kabinet een tabel maken met de externe inhuur
per departement?

7 Waarom is de externe inhuur bij Toeslagen met 62,4 procent zo
extreem hoog? Hoe staat het met de doorlooptijd van het
personeel bij Toeslagen en de Uitvoeringsorganisatie Herstel
Toeslagen (UHT) en welk percentage van het personeel heeft daar
inmiddels een vast contract?

8 Hoe komt het dat de Algemene Rekenkamer heeft geconstateerd
dat de tolerantiegrens voor fouten en onzekerheden bij de
rechtmatigheid van verplichtingen op het gebied van Toeslagen
met bijna een factor drie is overgeschreden? Wat voor onrechtma-
tige aanbestedingen zijn er gedaan en wat is de oorzaak hiervan?

9 Waarom maakt de Belastingdienst gebruik van rijksbrede
onrechtmatige contracten?

10 Wat houdt de waiver-methode in? Welke voor- en nadelen zitten
hieraan?

11 Waarom is het percentage fouten en onzekerheden bij het uitkering
van schadevergoedingen bij de hersteloperatie toeslagen met 13
procent zo hoog? Is er nu 113 miljoen euro teveel uitgekeerd?

12 In hoeverre deelt het kabinet de inschatting van de Algemene
Rekenkamer dat gelet op het personeelstekort en afhankelijkheid
van extern personeel het bij met name Toeslagen «uitdagend»
blijft om het inkoopbeheer op orde te krijgen?

13 Hoe kan de modernisering van de IT-systemen voor de
omzetbelasting,
inkomstenbelasting en loonbelasting in 2026 worden afgerond als
de tussentijdse doelstelling voor 2023 niet is gehaald?

14 Wanneer en met welke concrete maatregelen heeft de Belasting-
dienst zijn interne processen met betrekking tot de betalingsrege-
lingen verbeterd?

15 Kan het kabinet per onvolkomenheid aangeven wanneer het
kabinet verwacht dat deze is opgelost?

16 In hoeverre hangt het succes van de Taskforce Financieel Beheer
samen met het externe karakter en hoe kan dat behouden blijven
na belegging van haar taken binnen de reguliere organisatie?

17 In hoeverre zijn de openstaande coronabelastingschulden
opgenomen in de ontvangstenramingen?

18 Hoeveel van de in 2023 misgelopen ontvangst van 1,5 miljard euro
uit het Herstel- en Veerkracht- Plan (HVP) loopt nog mee in de
ramingen?

19 Wat gaat het kabinet naar aanleiding van het verantwoordingson-
derzoek doen aan de verbetering van de onderbouwing van beleid,
in het bijzonder aan de toets door de Inspectie der Rijksfinanciën
(IRF)?

20 Welke fiscale regelingen vragen op dit moment de meeste
capaciteit van de Belastingdienst?
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21 Wat gaat er gebeuren nu de Minister van de Financiën en de
Algemene Rekenkamer verschillen van opvatting ten aanzien van
de duidelijkheid van de regelgeving met betrekking tot verlengin-
gen inzake inhuur van externen?

22 Op welke termijn heeft het kabinet de eventueel benodigde
aanvullende
beheersingsmaatregelen geïmplementeerd om de geconstateerde
kwetsbaarheden ten aanzien van de informatiebeveiliging bij de
Belastingdienst te beperken?

23 Wat waren bij de verschillende kabinetten-Rutte de doelen voor het
ambtenarenapparaat? Dus budgettair doelstellingen, aantal fte,
Roemernorm et cetera?

24 Kan het kabinet per jaar sinds het kabinet Rutte-I het percentage fte
aangeven in de financiële functie? Kan het kabinet dit aangegeven
voor het totale aantal fte in een financiële functie? Kan het kabinet
dit uitsplitsen per begroting? Kan het kabinet aangeven wat de
doelen waren per kabinet op het aantal fte in een financiële
functie?

25 Is er een overzicht van het aantal openstaande vacatures per
departement per jaar? Is er een overzicht naar welke functieprofie-
len het meest werd gezocht?
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